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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de   

25 aprilie 2024 

 

  

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator public;  

▪ d-na Cristina Dăscălescu–Director executiv Direcția juridică și de administraţie 

publică; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director executiv Direcția economică; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Mihaela Bercaru – inspector Serviciul proiecte; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru- Balion – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Leuștean Mădălina – consilier Cabinet Primar; 
▪ d-nul Popescu Cătălin-Kanty – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-na Isac Oana –  director Creșa Focșani; 

▪ d-na Chiriac Lucica– director economic SC ENET SA Focșani; 

▪ d-nul Costel Dochioiu –  Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Traian Negulescu - director executiv Direcția relații interne și internaționale; 

▪ d-nul Dan Grigoraș – șef serviciu presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

 

Proiectele ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

SECȚIUNEA I 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1,65 mii lei din bugetul local 

al Municipiului Focșani pe anul 2024, Școlii Gimnaziale „Alexandru Vlahuță" 

Focșani pentru acoperirea cheltuielilor cu deplasarea elevului Dăscălescu Adelin 

Ștefan la Campionatul European Școlar; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 108,00 mii lei din bugetul 

local al Municipiului Focșani pe anul 2024 instituțiile de învățământ preuniversitar 

de stat din municipiul Focșani pentru efectuarea de cursuri de instruire practică 

„Prim ajutor"; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect 

pentru proiectul „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a 

unităților de învățământ din municipiul Focșani"; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al municipiului 

Focșani, bugetului instituțiilor finanțate parțial și a activităților finanțate integral din 

venituri proprii și bugetul creditelor interne, pe trimestrul I 2024, detaliat pe 

secțiunea de funcționare și secțiunea de dezoltare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 414/2020 privind aprobarea tarifelor și a prețurilor de pornire la licitație 

pentru închirierea unor bunuri, utilizate în desfășurarea activității, începând cu anul 

2021 de către Societatea Administrația Piețelor Focșani S.A, cu modificările și 

completările ulterioare;; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local 

al municipiului Focșani nr. 499/2023 privind reorganizarea și funcționarea Teatrului 

Municipal „Maior Gheorghe Pastia" Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local 

al municipiului Focșani nr. 484/2023 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții și numărului de personal pentru aparatul de specialitate al Primarului 

municipiului Focșani, cabinetul viceprimarului și viceprimarii municipiului 

Focșani, ca urmare a reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local 

al municipiului Focșani nr. 478/2023 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții și numărului de personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii Publice 

Focșani, ca urmare a reorganizării; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 49/2024 privind aprobarea Regulamentului de organizare 
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și funcționare al Serviciului Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al 

Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere a 

imobilelor - terenuri care constituie coridorul de expropriere necesar realizării 

obiectivului de investiții de utilitate publică de interes local „Optimizarea 

coridorului Nord-Sud prin realizarea rețelei de terminale intermodale, creșterea 

accesibilității rețelei de transport"; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea completărilor și modificărilor aduse 

anexei la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 

privind însușirea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al 

municipiului Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. Proiect de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. Proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea anexelor nr. 1 și nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului Local nr. 59/2007, privind aprobarea inventarierii și 

clasificării parcărilor și locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările 

și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită, către parohia Buna 

Vestire a imobilului - teren aparținând domeniului public al Municipiul Focșani, în 

suprafață construită de 628 mp., situat în str. Vrancei nr. 33, T 5, Parcela 158, înscris 

în Cartea Funciară nr. 52184 UAT Focșani, în vederea edificării unei capele 

mortuare, a unei case de prăznuire și a unei clopotnițe; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii unui schimb de terenuri dintre 

Municipiul Focșani și Societatea Helios Com SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 78,00 mp. situat în Focșani, str. Cotești nr. 2A, județul Vrancea, T. 108, 

P. 5694, înscris în CF 70748, ce aparține domeniului privat al Municipiului Focșani, 

către Societatea OVILENA COM SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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17. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 1314,00 mp. situat în Focșani, str. Republicii nr. 11-13, județul 

Vrancea, T. 39, P. 2502 înscris în CF 56660, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către Societatea Comcereal SA reprezentantă de domnul 

Scutaru Gelu; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului în 

suprafață de 109,48 mp. situat în Focșani, str. Democrației T 79, P%416, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării unei construcții 

provizorii cu destinația de magazin; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării locuinței din fondul locativ de stat 

situată în Focșani, str. Vasile Pîrvan nr. 1, bl. 1, ap. 6 către domnul Dediu Alexandru 

în baza prevederilor decretului-Lege nr. 61/1990 cu modificările și completările 

ulterioare; 

Inițiatori, consilieri locali, Stroie Mirela, 

Dumitru Victor, Macovei Liviu-George 

 

20. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului pentru repartizarea și 

închirierea locuințelor sociale aparținând Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a – Diverse 

  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară convocată a Consiliul Local al 

municipiului Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 25 aprilie 2024.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 650 

din 19.04.2024 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al domnilor consilieri locali 

care participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Bună ziua! Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Sărut-mâna! Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria? Absentă. 

Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Bună ziua! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Bună ziua tuturor! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Bună ziua! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Nedelcu Mihai?”  

Domnul consilier Nedelcu Mihai ”Sărut mâna, prezent!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„ Bună ziua! Domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„O să revin.  Doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Sărut-mâna! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Bună ziua! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Bună ziua! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra „Bună ziua! Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Prezent”.  
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Sărut-mâna! Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua! Domnule Nistoroiu ne auziți? O să anunț în momentul în care ne aude 

domnul Nistoroiu.  

Astfel constat că în sală sunt prezenți 16 consilieri locali municipali, iar în 

mediul online 3 consilieri, absentă consemnată fiind doamna Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

zi astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin poșta electronică, mai 

puțin  proiectul aflat la numărul 17 pe ordinea de zi. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 161/2003. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 28.03.2024.” 

Dacă sunt discuții pe marginea acestui proces verbal? Dacă nu sunt, îl supun la 

vot procesul verbal, cine este „pentru”?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra „Doamna secretar  eu nu particip la vot, 

vă mulțumesc!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Supun la vot procesul-verbal. Cine este „pentru”?  

În sală sunt 15 voturi „pentru”. Doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai ”Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Mulțumesc! Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela,  

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, procesul 

verbal a fost aprobat. 
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Vă supun atenției procesul-verbal al ședinței extraordinare a consiliului local din  

data de 04.04.2024. Dacă sunt discuții pe marginea acestui proces-verbal? 

La fel, doamna Tătaru anunță că nu participă la vot 

Dacă nu sunt alte discuții sau completări supun la vot.  

Cine este „pentru”? 

În sală sunt 15 voturi „pentru”. Doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Mulțumesc! Domnul Nistoroiu? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai ”Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Mulțumesc! Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela,  

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel, procesul 

verbal a fost aprobat. 

Domnule Dumitru vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc doamna secretar 

general. Bună ziua tuturor, bine ați venit la ședința ordinară a lunii aprilie. Cum ordinea 

de zi ne-a fost comunicată și sunt convins că ați parcurs-o, vă propun să trecem la 

aprobarea ordinii de zi 

Domnule primar, vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Bună ziua 

din nou! Pentru completarea  ordinii de zi de astăzi propun următoarele 4 proiecte: 

1. Proiect de hotărâre privind Aprobarea bugetului local al municipiului Focșani 

pe anul 2024 a sumei de 80 mii lei pentru premierea echipei de robotică “AI 

CITIZENS” a Colegiului Național “Al. I. Cuza” Focșani și a profesorilor 

însoțitori mentori urmare a obținerii titlului de campioană mondială a 

Campionatului Mondial First Tech Challenge din Houston Statele Unite ale 

Americii. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de 

proiect pentru proiectul ”Îmbunătățire infrastructură Colegiul Tehnic Valeriu D. 

Cotea”. 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local a 

municipiului Focșani nr. 87/2024 privind aprobarea participării consiliului local 

în calitate de coorganizator al Olimpiadei de Religie, etapa națională, care se va 

desfășura în perioada 8-12 mai 2024. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5 mii lei din bugetul local 

al municipiului Focșani pe anul 2024, Colegiului Tehnic Edmond Nicolau 

Focșani pentru acoperirea cheltuielilor de deplasare a 7 elevi și a profesorilor 
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însoțitori la Competiția națională Robotics Championship, care va avea loc la 

Oradea. 

Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc, domnule primar! 

Supun supun suplimentarea ordinii de zi la vot, cu cele 4 proiecte  pe care domnul 

primar tocmai le-a dat citire.   

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu? Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? Deci cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, ordinea suplimetară de zi a fost aprobată. 

Vă supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nedelcu?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Ordinea de zi în 

integralitatea sa a fost aprobată cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena 

Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu 

Nițu, Ungureanu Daniel. 

Și acum să trecem la parcurgerea ordinii de zi. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 1,65 mii lei din bugetul local al 

Municipiului Focșani pe anul 2024, Școlii Gimnaziale „Alexandru Vlahuță" 

Focșani pentru acoperirea cheltuielilor cu deplasarea elevului Dăscălescu Adelin 
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Ștefan la Campionatul European Școlar; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Știu că sunt discuții, domnule primar era un amendament de 

făcut.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am un 

amendament de făcut la acest proiect, domnule președinte, mulțumesc!  

Urmare a adresei nr. 829/02.04.2024 înregistrată la primăria municipiului 

Focșani cu nr. 41221/2.04.2024 de către Școala Gimnazială Alexandru Vlahuță 

Focșani, în cuprinsul acestui proiect se va înlocui  denumirea ”Campionatul European 

Școlar” cu denumirea ”Campionatul European Școlar de Șah Clasic 2024”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, mulțumesc, domnule 

primar. Supun la vot modificarea proiectului de hotarâre.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nedelcu? Mulțumesc!” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu? 

Mulțumesc! Doamna Drumea? 

Cu 18 voturi ”pentru”...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Tot cu 19, că a răspuns domnul Nistoroiu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „A, tot 19, modificarea a fost 

aprobată. 

 Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, modificarea a fost aprobată. 

Acum supun proiectul la vot, modificat.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”, domnul Nistoroiu, doamna Drumea ”pentru”. 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru,Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 120 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 108,00 mii lei din bugetul local 

al Municipiului Focșani pe anul 2024 instituțiile de învățământ preuniversitar de 

stat din municipiul Focșani pentru efectuarea de cursuri de instruire practică 

„Prim ajutor"; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cine este „pentru”? În sală 

toată lumea este „pentru”. În online, doamna Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu a zis ”pentru”. Domnul Nedelcu este ”pentru”, doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 19 voturi ”pentru”, cu 20 

voturi. De ce ”pentru”? A ieșit Zîrnă.  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 2 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 121 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre pentru aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect 

pentru proiectul „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale 

a unităților de învățământ din municipiul Focșani"; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna Pristavu 

”pentru”. 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 
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Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 3 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 122 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local al municipiului Focșani, 

bugetului instituțiilor finanțate parțial și a activităților finanțate integral din 

venituri proprii și bugetul creditelor interne, pe trimestrul I 2024, detaliat pe 

secțiunea de funcționare și secțiunea de dezoltare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Doamna consilier Tătaru Alexandra „Domnule președinte  USR se abține la 

acest proiect.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ok, mulțumesc! Deci toată 

lumea este ”pentru” mai puțin cele 2 doamne, doamna viceprimar și doamna consilier 

Stroie se abțin. Domnul Nedelcu este ”pentru”, domnul Nistoroiu? Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 voturi 

„abținere” din partea doamnelor consilier Stroie Mirela  și Tătaru Alexandra, proiectul 

nr. 4 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 123 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 

Focșani nr. 414/2020 privind aprobarea tarifelor și a prețurilor de pornire la 

licitație pentru închirierea unor bunuri, utilizate în desfășurarea activității, 

începând cu anul 2021 de către Societatea Administrația Piețelor Focșani S.A, cu 

modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu? 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Doamna 

Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 5 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 124 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 499/2023 privind reorganizarea și funcționarea 

Teatrului Municipal „Maior Gheorghe Pastia" Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 6 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 125 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 484/2023 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții și numărului de personal pentru aparatul de specialitate al Primarului 

municipiului Focșani, cabinetul viceprimarului și viceprimarii municipiului 

Focșani, ca urmare a reorganizării; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 7 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 126 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 478/2023 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții și numărului de personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii Publice 

Focșani, ca urmare a reorganizării; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este „pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 8 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 127 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi:  Proiect 

de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 49/2024 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare și funcționare al Serviciului Public Comunitar de Evidență a 

Persoanelor al Municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul nr. 9 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 128 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea declanșării procedurii de expropriere a imobilelor 

- terenuri care constituie coridorul de expropriere necesar realizării obiectivului 

de investiții de utilitate publică de interes local „Optimizarea coridorului Nord-

Sud prin realizarea rețelei de terminale intermodale, creșterea accesibilității 

rețelei de transport"; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Vă rog, domnule Bîrsan! 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc frumos! În sfârșit cu pași mici 

începe să se întrevadă această străpungere, aceste 2 străpungeri, absolut necesare în 

contextul dezvoltării urbei noastre și chiar fac un apel încă o dată la domnul primar, să 

urgentăm pe cât posibil aceste 2 străpungeri, realizarea lor, fiind necesar o dată pentru 

Carrefour, decongestionăm centura și mai ales pe partea cealaltă, pentru cartierul 

Laminorul, fiind o cale de acces foarte lejeră pentru accesul către centrul Focșaniului. 

Este un proiect foarte bun, chiar dacă anumite persoane se bucură, având acolo interese 

personale și vin și spun unora dintre noi, acolo să votați, acolo să nu votați că nu-l 

înghit eu pe cutare, lucrurile bune nu trebuie să aibă coloratură politică, pentru lucrurile 

bune nu trebuie să existe niciodată impunerea unor voințe sau voinței unei persoane 

conform intereselor sale personale, ca atare, domnule primar eu vă apreciez pentru 

acest proiect și încă o dată, rugămintea mea, a noastră, a focșănenilor pe cât posibil să 

urgentăm realizarea lui. Mulțumesc!” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc, domnule Bîrsan! 

Vă rog, domnule primar! Țin să menționez că este un punct de vedere personal al 

domnului Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Dacă îmi permiteți, da, e un punct de vedere 

personal al meu, ca și consilier pentru votanții mei, care m-au votat în Consiliul Local, 

convine sau  nu convine domnului președinte sau oricărei alte persoane care spune, 

votați așa sau votați altfel, e fix problema lor. 

Eu fac și votez așa cum îmi dictează conștiința. Mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„Mulțumesc, domnule consilier pentru aprecieri, mulțumesc domnule președinte 

pentru că mi-ați acordat prilejul să iau cuvântul la acest proiect. Pot să vă spun doar 

atât, că este unul dintre proiectele deja..., proiecte tehnice finalizate, în acest moment 

avem proiectul tehnic finalizat pentru tot ce înseamnă aceste străpungeri, aceste 2 

artere noi de circulație, care se vor construi în municipiul Focșani, inclusiv pentru cele 

2 terminale intermodale, proiectul tehnic este finalizat, este recepționat, a fost finanțat 

în baza Proiectului Operațional de Asistență Tehnică, POAD  și în acest moment 

colegii de la serviciul, de la direcția de proiecte  pe fonduri europene și investiții 

lucrează la caietele de sarcini pentru a scoate la licitație, atenție, doar lucrările, deci 

noi putem în orice moment  să obținem inclusiv autorizația de construcție. Este așa, 

domnule Imireanu? 

După aprobarea exproprierii, noi putem să, să scoatem autorizația de construire, 

dar mai avem o condiție obligatorie, să avem finanțare și să avem constructor. Pentru 

acest lucru se lucrează la un proiect de sarcini, deja Axa de finanțare urmează să fie 

deschisă pentru a putea să depunem cererea de finanțare pentru sumele necesare alocate 

din bugetul Uniunii Europene și de la Guvernul României pentru finațarea acestui 

proiect extrem de important așa cum spuneți și dumneavoastră și îmi doresc foarte mult 

să-l ducem la capăt, așa cum le-am dus la capăt sau cum le vom duce la capăt și pe 

celelalte proiecte din fonduri europene începute. Mulțumesc încă o dată și sunt în 

asentimentul dumneavoastră, domnule președinte, domnule consilier, că aici nu trebuie 

să ne manifestăm interesele personale sau de grup, aici trebuie să manifestăm interesele 

cetățenilor care ne-au votat. Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Și eu mulțumesc, domnule 

primar! Am și eu o nelămurire, autorizația de construire se obține în REM? Păi dacă 

nu avem constructor, cum să obținem autorizația?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu, mă 

gândeam că după 4 ani de consilier local și de administrație publică înțelegeți și 

dumneavoastră care sunt etapele.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ei, mă rog...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „În REM, 

în primul rând nu există în cadrul autorizațiilor de construire.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „N-ați văzut ghilimelele, dar 

vi le comunic eu.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „N-am 

văzut ghilimelele, că na, erau de lemn din pădure și nu le-am văzut, dar vă spun că..., 

noi avem proiectul tehnic, în baza proiectului tehnic putem obține autorizația de 
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construire. Constructorul se poate contracta și după ce avem autorizația de construire, 

nu are nicio legătură, autorizația de construire cu realizarea. 

Nu este ca în alte proiecte, situația, să scoatem la licitație, proiectare tehnică și 

execuție. Am făcut întâi proiectarea tehnică, pentru că era o proiectare extrem de 

laborioasă și extrem de complicată și când am finalizat proiectul tehnic în care știm 

exact valoarea proiectului, abia atunci putem să scoatem la licitație și construirea 

acestor obiective. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mă rog, în fine. 

Deci supun la vot proiectul, dacă nu mai sunt discuții.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Doamna Drumea?” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru sunt și eu”. 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 10 de pe ordinea de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 129 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea completărilor și modificărilor aduse anexei la 

Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind 

însușirea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Mulțumesc! Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc!  

Cu 20 de voturi. 19 voturi ”pentru”. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 
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Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 11 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 130 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre pentru completarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului Focșani, 

cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Mulțumesc! Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc!  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 12 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 131 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre pentru completarea și modificarea anexelor nr. 1 și nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Local nr. 59/2007, privind aprobarea inventarierii și clasificării 

parcărilor și locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Mulțumesc! Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc!  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, proiectul nr.13 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 132 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită, către parohia Buna 

Vestire a imobilului - teren aparținând domeniului public al Municipiul Focșani, 

în suprafață construită de 628 mp., situat în str. Vrancei nr. 33, T 5, Parcela 158, 

înscris în Cartea Funciară nr. 52184 UAT Focșani, în vederea edificării unei 

capele mortuare, a unei case de prăznuire și a unei clopotnițe; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Mulțumesc! Doamna Drumea?” 

Cu 18 voturi ”pentru”, că doamna Drumea nu a răspuns, din partea doamnelor 

și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu 

Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 14 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 133 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea inițierii unui schimb de terenuri dintre Municipiul 

Focșani și Societatea Helios Com SRL; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Mulțumesc! Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc cu 19 voturi 

”pentru”...” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc cu 19 voturi 

”pentru”, 20, mulțumesc. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 15 de pe ordinea de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 134 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 78,00 mp. situat în Focșani, str. Cotești nr. 2A, județul Vrancea, T. 

108, P. 5694, înscris în CF 70748, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către Societatea OVILENA COM SRL; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu? 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Mulțumesc! Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul nr.16 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 135 

Proiectul nr.18…” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

consilier, domnule președinte, proiectul nr. 17 nu l-ați...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Proiectul nr. 17 nu are 

cvorum, domnule primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu are 

cvorum, de ce să aibă cvorum...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „N-are aviz, pardon, n-a avut 

cvorum pe comisii și nu are aviz și nu intră pe ordinea de zi.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Puteți 

explica totuși cetățenilor din municipiul Focșani de ce...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu, nu, explicați 

dumneavoastră de ce...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu, eu de 

ce să explic, eu vă întreb de ce refuzați dezvoltarea unui proiect și ținem în paragină o, 

nu în paragină, este în conservare acum, o clădire extrem de bine amplasată în 

municipiul Focșani, care de foarte mulți ani așteaptă să fie reabilitată și acum când 

această societate comercială, parcă erați liberali și susțineați inițiativa primarului.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „dar domnul Primar, pentru că 

dumneavoastră ați propus un proiect cu un preț de vânzare, din punctul nostru de 

vedere mult subevaluat față de prețul pieței...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „vă aduc la 

cunoștință domnul consilier...” 



20 
 

Domnul consilier Costea Ionel „cine l-a împiedicat să nu cumpere în ultimii 8 

ani?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnul 

consilier, domnul Costea nu ați primit cuvântul, dați-mi voie să respectăm 

Regulamentul Consiliului Local. Dumneavoastră ați...” 

Domnul consilier Liviu-George Macovei „dacă respectam Regulamentul nu 

vorbeam despre acest proiect.” 

Domnul consilier Costea Ionel „ce rost are să discutăm un proiect care nu are 

cvorum...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „vorbim 

despre acest proiect pentru că este un proiect despre care m-au întrebat mai mulți 

focșăneni...” 

Domnul consilier Costea Ionel „european? Ce proiect?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da, este 

proiect..., această societate vrea să atragă fonduri europene pentru a reabilita această...” 

Domnul consilier Liviu-George Macovei „domnule Primar...” 

Domnul consilier Costea Ionel „nu este pe ordinea de zi...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este pe 

ordinea de zi, a fost propus și trebuie să justificăm de ce nu...” 

Domnul consilier Costea Ionel „nu trebuie ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ba da 

pentru că eu sunt întrebat de cetățeni, de ce nu a fost aprobat acest proiect și trebuie să 

le dăm un răspuns...” 

Domnul consilier Liviu-George Macovei „domnule Primar trebuia să vorbiți 

în comisie, dacă aveați ceva concret...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „am vorbit 

în comisie, am spus ...” 

Domnul consilier Costea Ionel „nu este adevărat, nu ați vorbit deloc în 

comisie.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „am vorbit 

ce era de vorbit la momentul potrivit. Dumneavoastră ați aprobat doamnelor și 

domnilor consilieri locali raportul de evaluare la care s-a făcut...” 

Domnul consilier Costea Ionel „nu este pe ordinea de zi, haideți să...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnule 

consilier ...” 

Domnul consilier Costea Ionel „nu, nu are  sens, chiar mă supărați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ba are 

sens...” 

Domnul consilier Costea Ionel „nu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „s-a aprobat 

în Consiliul Local un raport de evaluare care a stat la baza vânzării tuturor terenurilor 

din...” 

Domnul consilier Costea Ionel „îl cunoașteți pe proprietarul acestei societăți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „cunosc, 

așa cum cunosc pe toții agenții economici mari, din acest municipiu, da? Îl cunosc 

foarte bine, așa cum îi cunoașteți și dumneavoastră, iar prețul de vânzare este unul 
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realist, adică cel stabilit de un evaluator și în baza unui raport de evaluare aprobat de 

Consiliul Local...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Nu vreți să discutați la diverse acest lucru?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu pot să 

discut la diverse...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Când a fost întocmit acest 

raport de evaluare, domnule primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „A fost 

actualizat conform legii, dacă mă întrebați pe mine. În altă ordine de idei...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Când a fost?...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu cred că 

este un preț mai mare sau mai, da, nu cred că este un preț mai mic decât prețul cu care 

s-a cumpărat de către domnul Resmeriță, un teren furat, cu acte false de la Primăria 

municipiului Focșani...suprafața...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Domnul primar haideți să ne  oprim cu 

propaganda asta electorală ieftină...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu e de 

propagandă, este realitate...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „... are cuvântul domnule 

Macovei...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Ați aruncat un nume fără sens...Ce sens are, 

ce legătură are cu proiectul Comcereal?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „domnul Costea...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Păi are... 

că domnul Resmeriță nu v-a dat voie să votați...” 

Domnul consilier Costea Ionel „ nu este adevărat. Nu este pe nici o ordine de 

zi...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Îmi dați voie să vorbesc, domnule Costea, 

Domnule primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, vă 

rog!” 

Domnul consilier Macovei Liviu „În primul rând nu trebuia să vorbim despre 

acest proiect pentru că...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ba da, 

trebuia să vorbim că este pe ordinea de zi și trebuie să le spunem cetățenilor...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Ați început, că am refuzat, tocmai vă 

contrazic, ați mai avut...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ce...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Așa ați început, că noi am refuzat să votăm  

acest proiect...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ați refuzat, 

dacă nu ați prezentat, atâta timp cât ați fost în sală la comisie și n-ați participat la 

vot...înseamnă că ați refuzat...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Vă dau deci un alt exemplu, dacă am refuzat, 

de ce la proiectul nr. 15, după ce l-am studiat, că a a fost și în ședința trecută, da, 

proiectul nr. 15, ne-am uitat, am mai studiat și l-am aprobat. 



22 
 

Nu am refuzat nimic, faceți o discuție total anapoda, scuzați-mă...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu este 

anapoda...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Ba da...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Este o 

realitate, vă este frică să dați....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule primar...nu domnule...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...în fața 

focșănenilor/cetățenilor de ce vă jucați cu votul?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Mă lăsați să vorbesc?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Vă 

întreb...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Nu, dar, deci nu vreau să vă spun, nici nu 

vă/mă interesează...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Adică nu 

particip la vot, cum vine treaba asta?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule primar am mai avut situații de 

genul acesta și care e procedura....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...Cum?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „E vorba de o singură persoană, care e...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „E vorba de 

niște bani care veneau la bugetul local și cu care puteam să facem alte investiții...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Ăsta ar fi interesul dumneavoastră, banii 

care vin la bugetul local...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Că este și 

asta o...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Eu propun să trecem peste...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...unui 

obiectiv economic care ar putea aduce plusvaloare și bani mai mulți la...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Obiectiv economic...” 

Domnul consilier Costea Ionel „...de 10 mii de ori și am pierdut....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „...obiectiv economic care a fost închis 15 ani 

și nu l-ați văzut până acum...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ba l-am 

văzut...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Și ce ați făcut?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am tot 

insistat să....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Am văzut, 15 ani.........” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am tot 

insistat, eu nu sunt de 15 ani............” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Nu mai avem răbdare, nici o lună, 2 sau 3? 

15 ani...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„...oportunitate de finanțare...” 
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Domnul consilier Macovei Liviu „Nu puteți să veniți să spuneți că am refuzat, 

nu puteți să ziceți acest text...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ați 

refuzat...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Nu am refuzat, v-am demonstrat și cum, că 

n-am refuzat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „În 

momentul în care spun...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „În momentul în care...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...nu 

particip la vot, înseamnă că refuz...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „În momentul în care noi nu votăm o 

propunere de-a dumneavoastră superbună, că toate propunerile dumneavoastră sunt 

extraordinare, deci vă enervați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dar nu mă 

enervez...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Atunci de ce discutăm acest lucru...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Eu am vrut 

să discutăm ca să știe și cetățenii de ce nu votați acest proiect...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Nu am spus că nu votăm. L-am supus la 

vot?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „E a 2-a 

oară când îl introducem pe ordinea de zi și refuzați...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule primar dacă nu l-am supus în 

comisie, nu înseamnă că...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule primar, o întrebare, 

care-i interesul comunității vizavi de acest proiect, spuneți-mi, vă rog? 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Alocarea 

de la bugetul local a unei sume...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Afară de interesul unor 

persoane...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu este 

vorba de interesul... atragerea de fonduri europene...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ba da... este un interes privat 

pe care dumneavoastră îl susțineți cu vehemență.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

liberal, domnule liberal, dumneavoastră ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, domnule socialist...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Susțineți 

inițiativa privată sau nu? Asta am întrebat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „ Foarte mult... Însă nu vrem 

să aducem...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Crearea de 

locuri de muncă prin atragerea...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...patrimoniul, al Primăriei și 

a comunității...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ce nu vreți 

să faceți?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „să aducem un prejudiciu...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...da? 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Aha, mă 

bucur, dar faptul că SC DIVERSIS prin lichidator a intabulat, falsificând un 

document.....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „....ați mers la un notar public, 

să vedeți care sunt grilele de impozitare pe terenuri din zona în care ziceți 

dumneavoastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„Domnule...mă lăsați să vă spun și eu ceva...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu, dar voiam să știu că v-ați 

documentat, că tot.....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Normal că 

m-am documentat, astea sunt rezultatele de la evaluare, dar voiam să spun altceva, 

dumneavoastră ați fost de acord și ați votat cu ochii închiși chiar...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Dar în ultimii 8 ani de ce...nu am...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

consilier Costea...” 

Domnul consilier Costea Ionel „...reabilitat clădirea, spuneți-mi acum?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dar nu am 

treabă cu asta, eu vreau să-i dau un alt răspuns...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Un răspuns la ce? La Comcereal....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu.” 

Domnul consilier Costea Ionel „Dar la cine?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„Dumneavoastră ați votat cu ochii închiși, da...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Nu am votat cu ochii închiși niciodată...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „furtul din 

avutul Primăriei a 2449 mp intabulați cu acte false sub clădirea...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...nu, domnule, noi am 

respectat legea, pentru că dumneavoastră nu v-ați exercitat în termen...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ce am 

făcut?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „ nu v-ați exercitat dreptul de 

preempțiune și ați venit tardiv cu propunere în consiliul local și asta a fost motivul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Sunteți pe 

lângă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu suntem pe lângă, sunt 

foarte bine documentat și știu ce vorbesc. Dumneavoastră ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...terenul 

respectiv... eu spun altceva, dumneavoastră spuneți altceva...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dumneavoastră sunteți....” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Terenul 

respectiv, terenul respectiv a fost intabulat cu acte false, a fost falsificat un titlu de 

proprietate emis de Consiliul Județean în 1999 și o să vă demonstrez chestiile astea cu 

acte, le am pe birou...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule primar eu mai știu de un teren care 

a fost executat silit cu vreo 3,5 euro și nu cred că ar trebui să discutăm...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu are 

nicio relevanță una cu alta, nu are nicio legătură...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Dacă vreți să facem bâlci, facem...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Terenul 

acela aparține de vechea primărie, ne-am recuperat prejudiciul...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Am înțeles...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vreo 10 ha sau 11....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „haideți să trecem și mai departe, nici nu știu 

la ce proiect suntem....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule Bîrsan, vă rog...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc frumos, domnule președinte... 

Doresc să iau și eu cuvântul. Stimați colegi de fapt nu se votează pentru că 

proprietarul este de la PSD....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu este de 

la PSD, greșit...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Așa se crede, domnule primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnul 

Scutaru, patronul de la Comcereal este liberal din tată în fiu....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mă rog, nici măcar nu știu cine este, nu-l 

cunosc, problema noastră este că noi, PNL, suntem oameni de dreapta, care sprijinim 

oamenii care sprijină mediul de afaceri, eu sunt om de afaceri, domnul Macovei este 

om de afaceri. Ce treabă are aici invidia, ce treabă are aici invidia unui individ care 

spune, nu votați pe ăla, că e de acolo sau că nu știu ce face. Nu, am spus mai devreme, 

lucrurile bune  nu trebuie să aibă culoare politică, hai să nu fim ipocriți, noi am primit 

ordin să nu-l votăm. Punct!” 

Domnul consilier Costea Ionel „.....domnule Bîrsan....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Am primit ordin și la fel am primit ordin și 

la cel proiect de pe centură, da, eu nici n-am vrut să mai vorbesc, că am vrut să vorbesc, 

dar mă gândeam că se răzgândesc colegii, știți bine, ieri ne-am bătut capul acolo și am 

ajuns la concluzia, indiferent cine, ce zice, să-l votăm, cu schimbul de teren, fără să-și 

pună problema un minunt că acolo se face un iluminat public și acei stâlpi vor veni în 

mijlocul drumului, că mai devreme sau mai târziu o mașină îi va lua pe ea și îi va 

dărâma, se va întâmpla un accident, nu, noi trebuie să gândim cu capul altora. Colegi, 

stimați colegi vreau să gândim cu capul nostru. Acel teren care a adus vorba domnul 

Victor, dinspre Școala Comercială, da, exact același lucru s-a întâmplat, acel lucru, 

dacă.....” 

Domnul consilier Costea Ionel „...să discutăm...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...dacă voi țineați cu domeniul public, 

domnule Costea nu te-am întrerupt, te rog frumos să nu...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Dar nu-i corect ceea ce faceți....” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel „.......pauză, din momentul în care a plecat din 

domeniul public al Focșaniului, era normal să se întoarcă în domeniul public al 

Focșaniului și noi am votat pe dos, pentru că am primit un ordin de la cineva și asta am 

făcut. Haideți să gândim cu capul nostru, în beneficiul focșănenilor...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnul Bîrsan care-i rostul 

nostru, al Consiliului Local aici?...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „....beneficiul focșănenilor....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Care sunt atribuțiile în 

conformitate cu Codul Administrativ? Să respectăm legea, s-o apărăm? Intresele 

cetățenilor, interesul cetățeanului?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Corect...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...vânzarea unui teren 

subevaluat?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...constat că dumneavoastră...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...din patrimoniul public, din 

patrimoniul privat, patrimoniul Primăriei, asta facem.....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...proiectul fraților. Nu înțelegeți că acel 

teren...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Eu vă înțeleg pe 

dumneavoastră, vă înțeleg, sunteți tendențios...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule președinte, nu, sunt om de faceri și 

nici mie nu mi-ar conveni să facă altul așa...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Da, da... Consiliul Local. Afacerile nu se fac 

în Consiliul Local...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Acel teren supus schimbului sau vânzării sau 

ce este...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Trebuie să fim...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Este teren concesionat, va rămâne acolo 

forever, pe veci, acea clădire este construită legal cu autorizație de construire pe teren 

concesionat.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu ați înțeles că noi, PNL-ul 

nu ne opunem....” 

Domnul consilier Costea Ionel „...acel teren să ajungă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu ne opunem ca acel teren 

să ajungă, doar să fie evaluat la preț...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...corect... noi am mai discutat și la ședință, 

domnule președinte, nu sunteți nici dumneavoastră, nici eu abilitat să combatem o 

expertiză. Punct. Nu avem pregătirea necesară și chiar dacă o avem, nu avem licența 

necesară, dacă este așa cum spuneți dumneavoastră...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Suntem într-un joc... avem 

calitate să ne opunem, apărăm interesele cetățenilor sau nu?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...dar nu cu lozinci... dacă cumva...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dumneavoastră veniți cu 

lozinci...” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel „Haideți să-l apărăm pe fapte, cu concret, dacă 

cumva această expertiză, nu știu, nu-i corectă, e supraevaluată, subevaluată, cum vreți 

dumneavoastră, există propunerea unei contraexpertize. Unde-i problema?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dumneavoastră în calitate de 

om de afaceri, n-ați vrea să cumpărați și dumneavoastră?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Eu aș vrea să...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„Doamnelor și domnilor, permiteți să, domnule....” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Domnule Bîrsan....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Vă 

reamintesc că această, acest raport de evaluare a fost aprobat de dumneavoastră...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Domnule Bîrsan...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Și apoi acea, o secundă, acea evaluare, cum 

spunea și domnul primar, că ne-a prins cu mâța-n sac, noi am votat-o...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu ne-a prins cu mâța-n 

sac...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Ba da, noi ma votat-o, oameni...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Este o manipulare...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Păi nu, noi ne dezicem de ceea ce votăm...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Nu, acum apărați interesele...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Eu apăr interesele unei afaceri, apăr 

interesele unui om de afaceri care aduce plusvaloare...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu apărați interesele 

comunității, nu interesele individuale....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Comunitatea asta care faceți dumneavoastră 

referire, n-are nimic de a face cu acel teren, acel teren, încă o dată spun este....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Este domeniu public acel 

teren? Sau privat?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Este domeniu public. Câți ani, doamnă, 50 

de ani, 99 de ani, pe cât e concesionat....” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Domnule Bîrsan imi dați și mie voie o 

secundă?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Nu înțelegeți că acel teren... domeniu public, 

nu mai poate face nimic acolo? Noi, primăria nu avem dreptul legal, noi Consiliul 

Local, să facem ceva pe acel teren.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Lăsat în ruină de 15 ani...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...altă poveste, altă discuție...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...și să-i dea altă destinație...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Asta e altă discuție...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, domnule Bîrsan, gata...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „... în Consiliul Local nu avem voie...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule consilier Gheoca. 

Cred că ați avut destul timp, v-ați exprimat punctul de vedere. Domnule Gheoca, vă 

rog!” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Domnule Bîrsan vreau să vă spun și eu 2 

cuvinte. Nu uitați că noi votăm oportunitatea, corect? Bun.  Dacă la proiectul 15 în 
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urma unei analize făcute de noi, colegii, că ați fost și dumneavoastră prezent, da, am 

considerat că este oportun, astăzi uitați că acest proiect s-a votat. Există posibilitatea 

ca în urma unei analize mai aplecate pe acest proiect în dezbatere, că de fapt nu trebuia 

să discutăm despre el, pentru că  nu a intrat pe ordinea de zi, dar mă rog, va fi votat. 

Vedem oportunitatea, nu votăm după cum ne spun unii sau alții, da? Mulțumesc!”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ați vorbit suficient, domnule 

Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule președinte, conform 

regulamentului mi s-a pomenit numele și am dreptul la replică pentru domnul Gheoca. 

Așa spune regulamentul. Dacă nu-l credeți, citiți-l. Deci domnule Gheoca, problema 

noastră și dezbaterii pe care am avut-o ieri a fost și datorită insistențelor mele, 

explicându-vă în detaliu ce se întâmplă dacă se aprobă sau de ce se întâmplă, dacă nu 

se aprobă.” 

Domnul consilier Costea Ionel „Despre ce discutați, domnule Bîrsan?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „N-ai fost acolo prezent ieri, că aveai nu știu 

ce treabă...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Domnule ce legătură are...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Are legătură că...pe lângă subiect...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Nu este corect...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Bun, concluzia este că, în felul următor, noi 

apărăm intresele urbei....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Domnule Bîrsan, nu credeți 

că este suficient....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Nu e suficient, domnule președinte, atât timp 

cât...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „E suficient, vă rog frumos!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...mi se pomenește numele, am dreptul să 

vorbesc...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Vă rugăm frumos!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Am dreptul să vorbesc, atât timp cât mi se 

spune numele...” 

Domnul consilier Costea Ionel „...denigrând pe noi...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Nu denigrez pe nimeni...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Ba da, asta faceți...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Pe tine te denigrez că nu ai fost acolo și 

vorbești în necunoștință de cauză și de obicei vorbești pe lângă subiect...” 

Domnul consilier Costea Ionel „...se discută...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Domnule Bîrsan, domnule Bîrsan, 

domnule Bîrsan, vorbeam cu dumneavoastră, că sunt în spate, de asta v-am pronunțat 

numele...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Problema care este, e că noi ne opunem....” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Nu v-am chemat la apel.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...că vezi Doamne sunt alte motive, nu, 

motivele reale sunt că am primit ordin să nu le votăm.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule președinte, domnule Bîrsan...” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel „... de la PSD, când pe domnul Gheoca l-au 

ținut colegii de la PSD lângă... la fel a făcut scandal și... atunci. Nu vă mai aduceți 

aminte? La fel a făcut și atunci, când nu le-a convenit acest lucru.” 

Domnul consilier Costea Ionel „... hotărâți-vă ce vă doriți...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Nu trebuie să aibă culoare politică, un proiect 

care ajută urbea, dacă ajută un om de afaceri și mai ales...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...ia spuneți-ne  odată.. .că noi 

suntem....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „...n-am înțeles întrebarea. Ia spuneți domnule 

că nu am înțeles întrebarea...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Ia spuneți cum ajută urbea 

proiectul ăsta, că domnul primar nu ne-a convins deloc, poate ne convingeți 

dumneavoastră...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule președinte...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Dânsul plătește o redevență lunară, o chirie, 

care se întinde pe 99 de ani. Păi o chirie întinsă pe 99 de ani, dacă împărțim valoarea 

terenului, e o bucățică foarte mică...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Și dacă vindem pe vecie ce 

câștigă comunitatea?”  

Domnul consilier Bîrsan Costel „În momentul când am vândut... Stați un pic, 

când am vândut pe vecie, comunitatea ia o mulțime de bani odată...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „185 de 

mii...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Și ne batem joc de un proiect, 

ca multe altele din oraș...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „185 de mii de euro...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „S-a dus pe apa sâmbetei...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule președinte...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...milioane de euro...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Eu vă răspund, nu schimbați subiectul. Dacă 

vreți să stăm pe subiect, haideți să-l discutăm, dacă sunteți în stare să-l discutăm, îl 

discutăm, dar nu veniți cu lozinci....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „... sunt în stare...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Sunt de acord că sunteți în stare, dar nu chiar 

de orice. Deci încă o dată...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Gata, domnule Bîrsan...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Vin o mulțime de bani la..., oftica mea este, 

băi ce aveți cu oamenii de afaceri?...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu, nu, nevoia de bani a ... 

sau a dumneavoastră și a șefului dumneavoastră...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Eu sunt șeful meu....” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nevoia de bani a unor 

persoane...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Pentru unii sunteți mumă și pentru alții 

ciumă? E corect așa? Nu-i corect deloc. Judecăm cu aceeași măsură...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

consilier...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Haideți să fim corecți și să....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule Bîrsan deci îmi dați și mie voie să 

vorbesc?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Vă rog!” 

Domnul consilier Macovei Liviu „V-am ascultat cu mare atenție. Știți de ce 

sunt foarte mirat? Doamna secretar, la comisie cumva domnul Bîrsan a participat la 

vot sau s-a retras?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu face 

parte din comisia de buget.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Mulțumesc! Nu, domnul Bîrsan s-a...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule Macovei noi nu am ajuns...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Am întrebat că....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu este în 

comisia de buget, domnul Bîrsan...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Eu nu sunt în comisie și tocmai de asta am 

întrebat dacă la comisia de urbanism...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Cum, nu 

sunteți la comisia de urbanism, președinte de comisie?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „De urbanism? Nu.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu, la 

buget s-a votat...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Nu, nu, domnule primar uitați că au trecut 8 

ani de zile și dumneavoastră încă n-ați învățat niște lucruri...” 

Domnul consilier Costea Ionel „ Hai să aflăm unde este domnul Bîrsan...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnul Macovei fiindcă mi-ați pomenit 

numele și conform  regulamentului vă dau răspuns...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dar eu vă 

spun altceva doamnelor și domnilor, dacă îmi permiteți, domnule. Mulțumesc!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Aș dori să-i dau răspuns  domnului Macovei, 

pentru că la comisie ați anunțat că nu se votează și nu este cvorum, ce să votez eu dacă 

nu era cvorum?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Vreau să știu dacă v-ați retras?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „A, dacă se vota, fiți convins că luam 

cuvântul...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Deci v-ați retras și vorbiți...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Nu m-am retras, n-am votat...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Mulțumesc!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Nu m-am retras, nu m-am retras, că nu am 

avut de unde să mă retrag.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „...trec la proiectul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

președinte, trebuie să vă dau un răspuns.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog!” 
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Domnul consilier Costea Ionel „...ieftin de 2 bani...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dați răspuns......care e 

interesul comunității, nu m-ați convins...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Adică 

atragerea de fonduri europene pentru un proiect, pentru un privat care să reabiliteze o 

clădire, care așa cum spuneți dumneavoastră, de 15 ani rămâne neutilizată este 

condiționată, dacă nu cunoașteți, vă spunem noi, este condiționată, atragerea de fonduri 

europene, de dovada că este proprietar al terenului, beneficiarul acelei investiții, pe de 

o parte, pe de altă parte acea investiție avea o creștere de valoare de inventar și aducea 

plusvaloare la impozitele care se plăteau ulterior la bugetul local. Mai mult decât atât, 

acea investiție trebuia să producă și în al 3-lea rând trebuia să aibă locuri de muncă, 

deci dumneavoastră vă opuneți atragerii de fonduri europene, atragerii locurilor de 

muncă...”  

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule primar nu ne opunem.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Și 

dezvoltarea unei zone frumoase...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Și devenea precum o gogoașă pufoasă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Știm noi cum e cu fondurile 

europene și în public și în privat. Ne-am convins de vreo 4 ani de zile ne tot 

convingem.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu, nu eu 

vă întreb doar atât...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „......cu fondurile europene și 

cu utilizarea lor și cu eficiența lor și cu binele comunității, prin implementarea 

fondurilor europene pe pielea noastră.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

inginer silvic...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, domnule economist.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Când ați 

pornit lucrările și ce ați făcut cu proiectul de reabilitare a păstrăvăriei Lepșa? Haideți, 

spuneți-mi în câți ani de zile de la semnarea contractului ați pornit lucrările acolo și 

dacă le-ați terminat. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu asta era problema. Noi 

terminăm, executăm în termenele în care avem inițial și final, dumneavoastră un 

proiect cu 1 an de zile îl executați în 4.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am 

informația că sunteți în mare întârziere acolo.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu suntem în întârziere, 

autorizația de executare a lucrării s-a luat de o lună de zile. Sunteți într-o mare eroare. 

În schimb dumneavoastră ați început resistematizarea în 2022, în 2021...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...2024...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „și aveați termen până în 

septembrie 2022, ați prelungit până în septembrie 2023...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Mulțumiți-

i...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „În 3 ani de zile...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...PNL 

Ioniță de la Electica...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „în 3 ani de zile nu ați reușit 

să implementeze decât 39% din proiect și acum pe repede înainte, ba da, sunt datele pe 

care dumneavoastră le-ați adus în discuție în Consiliul Local.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Între 

execuția bugetară și execuția în fizic există o mare diferență, dar nu o cunoașteți 

dumneavoastră, îmi pare rău. Cred că vorbesc pe alte limbi...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Nu, domnule primar vedem 

cu toții și trăim cu toții eficiența și ritmul de implementare al acestui proiect. De vreo 

4 ani de zile înghițim betoane, praf și alte particule.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ați mințit 

pe toată lumea. În loc să punem umărul cu toții ne certăm aici și focșănenii au de 

pierdut...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Să trecem la următorul proiect.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule primar, scuzați, m-am uitat puțin 

și poate nu-mi amintesc, există în cerere la acest proiect, proiectul nr.17 există cumva, 

deci un raport unde se precizează că vrea să fie cumpărat pentru a fi, a începe deci un 

proiect pe fonduri europene? Există așa ceva? Că e prima dată când aud. 

Păi nu, dar eu mă uit în proiect și când văd că dumneaovastră aveți niște 

informații pe care noi nu le avem. Păi nu, și întreb, cum oare aveți dumneavoastră 

informații pe care eu nu le am pus în raport, că nu am văzut. M-am uitat acum, deci 

încă o dată, să văd dacă domnul Scutaru de la Comcereal a făcut o cerere în privința 

cumpărării în vederea inițierii unui proiect pe fonduri europene pentru dezvoltare și 

poate mi-a..., nu-l văd eu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Sunt informații confidențiale, 

domnule Macovei...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „A, am înțeles. Probabil dacă eram și noi deci 

informați cum sunteți dumneavoastră, poate că, eu știu, discutam altfel și aveam timp 

mai repede să decidem ce facem. Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...prezinte 

și intențiile...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Păi nu, că dacă v-a tot prezentat 

dumneavoastră, să ne prezinte și nouă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Deci proiectul nr.18. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului în 

suprafață de 109,48 mp. situat în Focșani, str. Democrației T 79, P%416, 

aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării unei 

construcții provizorii cu destinația de magazin; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Propunem nominalizările.” 

Domnul consilier Radu Nițu „Avem nominalizările” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă îmi permiteți o să fac 

eu în numele PNL-USR. Titular domnul Bîrsan și Dumitru. Supleanți domnul Macovei 

și doamna Drumea. Domnule Nițu, vă rog!” 

Domnul consilier Radu Nițu „Da, mulțumesc! Vă gândiți la noi. Propunem pe 

domnul Ungureanu Daniel și supleant pe Gongu Emanuel. Ce ați spus? Nu, nu, facem 

noi, suntem modești. Voi vreți tot și veți lua nimic. Noi suntem modești. Mulțumim!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Comisia de numărare a voturilor?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Comisia de numărarea a 

voturilor, domnul Răduță și domnul Gheoca și vă rog și pe dumneavoastră să păstrăm 

simetria de.....” 

Domnul consilier Radu Nițu „Pe domnul Mocanu, că a fost și tura trecută și 

na, îmi pare rău de Zîrnă.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, mulțumim! Trecem la 

proiectul următor.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării locuinței din fondul locativ de stat situată 

în Focșani, str. Vasile Pîrvan nr. 1, bl. 1, ap. 6 către domnul Dediu Alexandru în 

baza prevederilor decretului-Lege nr. 61/1990 cu modificările și completările 

ulterioare;Inițiatori, consilieri locali, Stroie Mirela, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu-George 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect? Vă rog, domnule consilier.” 

Domnul consilier Gheoca  „Da, mulțumesc, domnule președinte, cu doamna 

secretar, aș vrea să o întreb, la art. 2, la preț acolo, e 174 de mii, iar raportul e cu 174 

de mii 100, să nu fie vreo eroare, că știu că nu se poate vinde mai jos de  prețul stabilit 

prin evaluare.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Da, e o eroare de scriere. Vă rog să faceți amendament.” 

Domnul consilier Gheoca  „Da? Bun.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Prețul de vânzare...” 

Domnul consilier Gheoca  „Formulez un amendament, la art.2. Se modifică la 

prețul de 174.100, în loc de 174 de mii conform raportului de evaluare.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă propun să votăm 

amendamentul domnului consilier Gheoca.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”, domnul Nistoroiu ”pentru”? Cu 19, zic bine doamna secretar?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„19, da...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 19 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, 
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Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, amendamentul a fost 

aprobat. 

Propun votarea proiectului. A, vă rog domnule, vă rog, vă rog, scuze...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Stimați colegi, dar de ce să-l vindem, lasă-l 

domnule să stea cu chirie. De ce să-l vindem? Să stea cu chirie omul.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Da, domnule Bîrsan și eu sunt de acord. Hai 

să votăm.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Cum adică? Unii mumă și cu alții ciumă, nu? 

Hai să stea cu chirie omul, de ce să-l cumpere...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „De ce să-i ajutăm pe cei săraci 

și sărmani, îi ajutăm pe cei cu posibilități și cu influență...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule președinte să nu fim ipocriți, să nu 

fim ipocriți...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, îi ajutăm pe cei...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Da, problema este că eu sunt de acord să-l 

votăm, dar uitați cum tratăm lucrurile, ca dacă e de-al nostru sau cine știe, nu-l știm, 

da, dacă e, dacă am primit ordin, nu....” 

Domnul consilier Costea Ionel „Propagandă, asta e o propagandă ieftină care 

nu mai ține la....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „este propagandă ieftină ca la piață...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Nu mai ține...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „....propagandă ca la piață, ca la mânăriile...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Exact ca la piață. Vă faceți..........gratis...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „ Cine este „pentru”? În sală 

toată lumea este „pentru”. În online, doamna Pristavu este ”pentru”, domnul Nedelcu 

este ”pentru”, domnul Nistoroiu? Nu este.  

Cu 18 voturi ”pentru”, din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel proiectul 

nr. 19, inclusiv amendamentul în integralitatea sa a fost aprobat, devenind hotărârea 

nr. 136 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului pentru repartizarea și închirierea 

locuințelor sociale aparținând Municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect nr. 20? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”, domnul Nistoroiu ”pentru”. 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 19 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 20 de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 137 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea suplimentară 

de zi: Proiect de hotărâre privind Aprobarea bugetului local al municipiului 

Focșani pe anul 2024 a sumei de 80 mii lei pentru premierea echipei de robotică 

“AI CITIZENS” a Colegiului Național “Al. I. Cuza” Focșani și a profesorilor 

însoțitori mentori urmare a obținerii titlului de campioană mondială a 

Campionatului Mondial First Tech Challenge din Houston Statele Unite ale 

Americii. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Discuții nu mai sunt, am avut. 

Vă rog, domnule Macovei!” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Da, mulțumesc domnule președinte, am vrut 

să iau și eu cuvântul, mai ales că cred că sunt printre puținii consilieri care sunt cel mai 

aproape de domeniul lor, sunt informatician de profesie. Într-adevăr performanța este 

extraordinară, așa cum am amintit și ieri și astăzi, am participat la venirea lor, la 

prezentarea lor aici, deci în fața noastră, dar aș vrea să vă propun ceva domnului primar, 

că văd că ați făcut 2 propuneri, atât ieri, cât și astăzi și îmi permit să discutăm pe 

marginea acestui subiect și anume, de 5 ani de zile, așa cum au afirmat și ei, ei duc o 

muncă asiduă acolo la Colegiul Alexandru Ioan Cuza, bravo lor, bravo profesorilor, 

bravo liceului ș.a.m.d, numai că eu din câte știu și cred că și colega noastră, e de acord 

cu mine, ei au început destul de greu, au avut nevoie de bani pentru piese de robot, au 

avut nevoie de foarte multe lucruri și după câte îmi amintesc eu, deci începuturile 

acestui proiect au fost doar cu bani din privat și noi acum și noi, deci în consiliul local 

și astăzi și mâine ne lăudăm cu ei și foarte bine facem, până la urmă este meritul lor și 

de ce nu să nu-i promovăm, dar aș vrea să vă propun, domnule primar ca la următoarea 

ședință sau peste 2 luni de zile sau când vreți dumneavoastră sau când credem noi, să 

alocăm o sumă din buget, prin care această sumă să fie alocată acestor cluburi de 

robotică din liceele noastre, că e Liceul Unirea, că e Liceul Cuza, să-i chemăm la 

discuții, să facem deci un regulament, prin care acești copii foarte talentați, cu pedigree 

cum spunea  și doamna profesor Oprea, să-i ajutăm de acum încolo. 

Mai mult decât atât, cu acest premiu pe care noi îl avem sau l-au obținut ei, să 

profităm cu ghilimelele de rigoare și să facem din orașul Focșani un punct de atracție 

pentru robotică din România. 

Și aș vrea să privim cu mare seriozitate această propunere pentru că avem un 

motiv să devenim un centru al roboticii din România și nu aș vrea să-l scăpăm și pe 

acesta. Am mai avut multe trenuri pe are noi le-am pierdut, mă refer la orașul Focșani 

și vă propun ca în următoarele săptămâni să facem o dezbatere pe acest subiect cu toate 
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cluburile de robotică și să includem așa cum am spus în bugetul anului viitor, o sumă 

rezonabilă, pentru că acești copii să aibă tot ce le trebuie pentru a duce acest proiect 

mai departe, mai mult decât au făcut ei până acum. Vă mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, eu am 

avut mai multe discuții pe această temă, chiar am avut la un moment dat o întâlnire cu 

profesori care propuneau înființarea unui club de robotică, sub auspiciile Consiliului 

Local și Primăriei municipiului Focșani, am fost de acord, iar ca și acordare a susținerii 

pe parte materială, știți foarte bine că toate solicitările care au venit din partea unităților 

de învățământ, că a fost vorba de dotări pe un anumit profil de activitate, că au fost 

dotări, că au fost necesare susținerile deplasărilor acestor elevi, profesori la diverse 

competiții naționale și internaționale, noi am susținut și dumneavoastră, bineînțeles cu 

votul dumneavoastră, am susținut toate aceste deplasări. Este binevenit, ați văzut la 

Clubul de Aeromodele s-a alocat o sumă substanțială de fiecare dată, la Palatul 

Copiilor, la fel, sume considerabile, dar au venit ca urmare a solicitărilor dumnealor. 

E bine să inițiem o discuție, dar în momentul în care vom avea posibilitatea, fie 

să facem o rectificare bugetară, fie așa cum spuneați dumneavoastră pentru cei care 

vor fi în Consiliul Local pentru anul 2025, să facem o propunere prin care să alocăm o 

sumă ca un fond..., să spunem de rezervă, pentru acestea, aceste tipuri de activitate și 

acțiuni. Eu cred că întotdeauna am fost deschiși susținerii educației, învățământului și 

performanței și cred că este un lucru bun pentru toată lumea și da, într-adevăr ar trebui 

să ne gândim, ei mai au o problemă să știți, eu am fost acolo și probabil că cunoașteți 

sau nu cunoașteți, clădirea în care își desfășoară activitatea nu este o clădire tocmai 

propice și ar trebui să găsim variante prin care, noi tot am dezbătut acest lucru, o 

variantă prin care o clădire să fie dedicată acestor copii minunați care să aibă toate 

dotările necesare pentru a-și desfășura în siguranță în primul rând, pentru că acea 

clădire din ce știu eu este un monument istoric cam vechi, chiar foarte vechi și care are 

și anumite probleme de infrastructură și trebuie neapărat să găsim o altă soluție. 

Căutăm acum împreună cu conducerea Colegiului Alexandru Ioan Cuza soluții pentru 

a demola sau a reconstrui  acea clădire din interiorul curții colegiului.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Consolida...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Poftiți? 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Consolida...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu este 

consolidare acolo e propusă o chestiune care este bună, dar extrem de dificil de  pus în 

aplicare. Proiectanții, de fapt avizatorii de la comisia de cultură ne-au propus să 

păstrăm doar un perete din clădire și restul să o  demolăm, vorbesc de clădirea din 

interiorul curții școlii, da, acea casă care a fost, Casa Pruncu, da, deci deși nu este 

clasificată ca monument istoric, dat fiind faptul că este în zonă de protecție a 

monumentelor istorice și având și ea într-adevăr posibilitatea la un moment dat să fi 

fost clasificată ca monument istoric, mi s-a propus să păstrăm doar peretele frontal și 

ceilalți pereți să-i demolăm, ceea ce vă dați seama este extrem de complicat, să faci un 

lucru de calitate, acolo și căutăm soluții, ne-am zbătut, am avut de mutat acel punct 

termic din clădire, s-a reușit, acum așteptăm soluția tehnică din partea proiectanților. 

Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, ok, mulțumesc domnule 

Macovei, cred că cu toții îmbrățișăm propunerea domnului Macovei, nu cred că vor fi 
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probleme în ceea ce privește susținerea Consiliului Local, cum de altfel de fiecare dată 

orice propunere, așa cum ați spus și dumneavoastră, consiliul local a susținut-o în 

integralitatea sa, nu au fost, în ceea ce privește învățământul, în ceea ce privește 

sănătatea, în ceea ce privește cultura și în ceea ce privește investițiile, investiții bune, 

noi le-am susținut și le-am promovat. Au fost și momente în care ne-am exercitat 

dreptul conferit de lege, în care ne-am opus unor investiții pentru că nu au fost 

oportune, doar atât. Vă mulțumesc! 

Vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Pentru” bineînțeles”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnule 

Nistoroiu, fiind un proiect atât de important voiam să spuneți ”pentru”. 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Cu 19 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 de pe 

ordinea suplimentară de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 138 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea suplimentară 

de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de 

proiect pentru proiectul ”Îmbunătățire infrastructură Colegiul Tehnic Valeriu D. 

Cotea”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu? Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc! Cu 19 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia 

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul 

nr. 2 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 139 
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Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea suplimentară 

de zi:  Proiect de hotărâre pentru modificarea hotărârii consiliului local a 

municipiului Focșani nr. 87/2024 privind aprobarea participării consiliului local 

în calitate de coorganizator al Olimpiadei de Religie, etapa națională, care se va 

desfășura în perioada 8-12 mai 2024. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc! Cu 19 voturi 

”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia 

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul 

nr. 3 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 140 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea suplimentară 

de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5 mii lei din bugetul 

local al municipiului Focșani pe anul 2024, Colegiului Tehnic Edmond Nicolau 

Focșani pentru acoperirea cheltuielilor de deplasare a 7 elevi și a profesorilor 

însoțitori la Competiția națională Robotics Championship, care va avea loc la 

Oradea. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Dacă sunt discuții? Dacă nu 

sunt discuții vă propun să trecem la vot.  

Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online, doamna 

Pristavu?” 

Doamna consilier Pristavu Viorica „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Mulțumesc! Domnul Nedelcu 

este ”pentru”. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „mulțumesc! Cu 19 voturi 

”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu Livia 

Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul 

nr. 4 de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 141 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Am epuizat ordinea de zi, 

capitolul I.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Buletinele de vot.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Am făcut și buletinele de vot. 

Trecem la Secțiunea a 2-a, dacă sunt discuții la Diverse, dacă vreți să mai ridicați 

colegii sau domnul primar, dacă nu, pauză și trecem la vot. Vă mulțumesc!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Pauză de vot.” 

VOTARE 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Deci putem începe?”  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: Proiect 

de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului în 

suprafață de 109,48 mp. situat în Focșani, str. Democrației T 79, P%416, 

aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării unei 

construcții provizorii cu destinația de magazin; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog, comisia de vot. 

Prezentați votul.” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Da, avem rezultatul votului, pentru fiecare  

câte 2 voturi nule și celelalte voturi. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Vă rog să citiți exact.” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Da, imediat: 

Bîrsan Costel membru titular                      13 Pentru     1 Împotrivă    2 Nule 

Dumitru Victor membru titular                   13 Pentru     1 Împotrivă    2 Nule 

Ungureanu Daniel membru titular                2 Pentru    11 Împotrivă   2 Nule 

Macovei Liviu George  membru supleant   13 Pentru     1 Împotrivă   2 Nule 

Drumea Alina Ramona membru supleant   13 Pentru     1 Împotrivă   2 Nule 

Gongu Emanuel membru supleant                1 Pentru   12 Împotrivă   2 Nule 

Acesta este rezultatul. 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor „Da, mulțumesc! Supun la vot 

rezultatul votului. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. În online nu 

mai este nimeni. 

Cu 16 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr.18 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 142 

 

Întrucât ordinea de zi a fost epuizată, declar ședința închisă. O zi bună vă 

doresc!” 

  

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 

                   Victor Dumitru                                  MUNICIPIULUI FOCŞANI, 

                                                                   Marta Carmen Ghiuță 

 

       ÎNTOCMIT, 

        Laura Tiron                                          


